

Referat Akadimirådet

28-04-2026

Kl. 14:30 i lokale AS.12

Deltager: Oliver, Nickolaj, Louise og Søren

- DESO-opfølgning
 - Intet nyt fra DESO
 - I DESO blev akademirådets økonomi diskuteret. På den baggrund vil vi undersøge mulighederne for at få øremærket vores penge i Akademirådet
 - Louise undersøger det med DESO og Søren undersøger muligheden på studiet med en controller
- HAV-opfølgning
 - De har 14-15 medlemmer og de havde en plads til kapsejlads.
 - De er ved at finde ud af hvordan det skal organiseres og hvad de skal lave fremadrettet. De skal finde ud af hvordan man driver foreningen. Skal det udelukkende være kapsejlads?
 - HAV vil gerne have flere medlemmer og Akademirådet må gerne opfordre studiekammerater til at være medlem.
- Snak om madautomat
 - Kantinechefen er med på ideen med madautomat. Der har tidligere været et køleskab, men der var tekniske problemer
 - Vi har fået 3 tilbud. Det bedste var Arla. Prisen ville være lige under 7.000 kr. om året. Vi dækker udgifterne det første år.
 - Lige nu arbejder vi med at lave aftalen med Arla - Søren henvender sig til Arla
- Gennemgang af facility meningsmåling
 - Rebekka (Facility chefen) kan ikke komme.

- Vi har ikke fået svarene på spørgeskemaet, så vi ved ikke om der er kommet andre svar end fra Finans.
 - Studierådet fra Finans syntes spørgeskemaet var rigtig godt og vil gerne have at det er noget Akademirådet bliver enige om
 - Vi laver et ekstraordinært møde hvor vi gennemgår Facility spørgeskemaet og laver en fælles mail til Facility.
- Evt.
 - Skal tidspunktet måske ændres for at få flere til at møde op.
 - Vi forsøger et andet tidspunkt til næste møde

Vi har lavet et ekstraordinært Akademirådsmøde d. 13/6 kl. 11.20 - Lokale AS.02

Der er kun sat en time af til mødet! Vi forventer at det tager 45 minutter

Dagsorden:

- Madautomat
- Facility
- Sommer afslutning

Der bliver givet frokost